
 

 

 

 

 עיריית קלנסואה                           بلدية قلنسوة          
 

 

   מונה חשב מטעם משרד הפנים ואין כל תוקף להסכם ללא חתימתו  לעיריית קלנסווה
 

1 
 

 
             23/06/2024 

 
 01/2024מס'   חינוךועדת 

 
 

 נוכחים :
 יו"ר ועדה  –עלי קשקוש 

 חבר ועדה  –ראפת חמודה 
 חבר ועדה  –עותמאן מתאני 

 חבר ועדה  –אחמד גזאוי 
 חבר ועדה   –ראפע מתאני 
 חבר ועדה  –ויאם חדיגה 

 נציג ציבור  –תאבת סלאמה 
 

 בעלי תפקידים:
 יהמבקר עירי –מחמוד ראבוס 

 גזבר עירייה  – עמאר נאטור
 

 16:30הדיון נפתח בשעה : 
 

 על סדר היום :  
 היכרות חברי ועדה  .1
 הגדרת תפקיד ועדה  .2
 לו"ז לקיום ועדה  .3
 בעיות באופן כללי + דרישות  .4

 
 

ראש העיר : אני מברך את כולם על ההתייצבות והנוכחות , לא מובן מאליו הגעתכם בזמנכם על  
 הצלחה ועשייה לשיפור ותרומה למען מערך החינוך בעיר.   חשבון המשפחה , מאחל לכולנו

 
 לשתי נקודות  ראפת חמודה : תודה לך ראש העיר ותודה לכולם, ברשותכם אני רוצה להתייחס 

להעלות את הבעיות  , אני מציע מפגש קבוע אחת לחודשיים על מנת   ללו"ז לכינוס הועדה  .1
ביצוע באגף החינוך , אם אין  וכן לבניית תכנית ולקדם אותה אשר תתרום לשיפור 

 למישהו התנגדות נסגור על יום חמישי קבוע מרצף החודש לכינוס הועדה. 
, הגדרת תפקיד ועדת חינוך הינו למתן ייעוץ ופיקוח לרשות על כלל   הגדרת תפקיד .2

התנהלות מוסדות החינוך , יחד עם זאת ,גיבוש תכנית מקיפה אשר תיתן מענה למערך 
אך אין אנחנו יכולים לשנות את הכל  בעיות ודרישות בר שיפור , החינוך , ישנם כמה 

 במכה אחת , אך טוב להעלות אותם : 
 גיבוש תכנית שנתית שהעירייה שותפה ומודעת לכל המתרחש בבתי הספר.  .א
במיוחד , יש לחתור  )רשותי , בית ספרי( נוהל חלוקת תקציבים לרבות תכניות גפן  .ב

   ולל בחירת הספקים וניהול התקציב.כאיך נעשית החלוקה לבדוק לעומק ו
 

 ויאם חדיגה : צריך קודם כל לדעת מה מוטל בחלכם הן העירייה והן בית הספר עצמו  .
 

 ראפע מתאני : אני רוצה להעלות את נושא השיפוצים בבתי הספר , אני רואה שתקצוב המותנה      
וד הינו דבר יומיומי לכן אין  לפעילות זו לא משקף את צרכי הבית ספר , הבלאי וההשחתה של הצי

מקום להגיד אין יתרת תקציב , הייתה תקופה בעבר שהיינו מגייסים תרומות אך זו לא הדרך ,  
 לכן יש לבדוק את רמת בניית התקצוב . 
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 הפעילות   לאחר שנכחתי וליוויתי את ראפת חמודה : יצא לי לבקר בבית ספר בתכנית מסוימת , 
לא מצאתי התאמה בין התכנית מבחינת תקצוב וביצוע , אך לבסוף נרשם שהכל בוצע תקין , איך  

 יכול להיות? 
 

 תאבת סלאמה : שלום לכולם , דיברתם על תכנית גפן , אך אין לי מספיק ידע בתכנית ולצערי 
מה   להדריכם  מנת עלמציע ישיבת הדרכה לכלל בתי הספר חלק ממנהלי בתי הספר כמוני , הייתי  

 באחריותם ומה חל עליהם.
 

מנהלים , יועצים , מפקחי חינוך ,  )ראפת חמודה : אנחנו שואפים לזימון וישיבה כזו שתכלול 
 , זימון כזה יכול לאגור את כל הבעיות ,  כולל מנהל מח' החינוך (  שירות פסיכולוגי , כב"סים

סוגייה שאני מעוניין להעלות בפני הועדה היא ריבוי קליטת מורים מחוץ לעיר , אני לדעתי  עוד 
 צריך לבנות תכנית איך לעצור את התופעה הזו. 

 
תאבת סלאמה : נקודה זו הועלתה בעבר , אך אין הרבה מה לעשות בנידון מאחר וההחלטה בידי  

 משרד החינוך ) בתי ספר יסודיים וחטיבת ביניים( 
 

ד גזאוי : נושא זה התמודדתי איתו מאחר ובעבר הייתי בוועד הורים , משפטית אנו חלשים ,  אחמ
לא בעד להשלות  האמירה במלואה אינה נכונה , יש בזה משהו אך לא בצורה שמציגים אותה , אני 

 את האנשים כולל ראש העיר בנושא זה. 
 

אך לא צולחים , ולאחר מכן   ראפת חמודה : יש צדק בדבריך , בנושא המינויים מבקשים מעבר
 מתגלה שכן נעשה מינוי למישהו אחר , אי השקיפות גורם לאי אמון במערכת. 

 
 בעל השליטה . ראפע מתאני : השפעת ראש העיר אינה שקלית , משרד החינוך 

 
יש צורך בלערב את כל הגורמים  וגיות ללא דיון אז אין טעם , אחמד גזאוי : אם רק נעלה ס

וק מה התנהל אחורה לפרק זמן שנקבע, ולהציב יעד לאן פנינו מועדות, הצעתי  הרלוונטיים לבד 
י מח' החינוך , יחד עם זאת , העליתם סוגיית שיפוצי  היא לדון בסוגיה זו שוב פעם עם נתונים ע"

יש לזרז ולקדם את הנושא בדחיפות על מנת להוביל את הבתי ספר לפתיחת שנת לימודים    הקיץ , 
 מושלמת. 

 
שלום לכולם , אני חייב לציין בפניכם שמבחינת שיפוצי קיץ , אנו מוגבלים תקציבית ,   גזבר :

₪ לכלל בתי הספר וגנים , לכן הדחיפות קובעת כמו לדוגמא ביה"ס    200,000מדובר בסכום של 
  ועל מנת לפתוח את הבית ספר  אלסלאם , כולנו מודעים שביה"ס נשרף בתחילת שנת הלימודים

ניצלנו חלק גדול מהתקציב, לכן אני מבקש שתבינו אותי לגבי האמירה שלפי  לקבלת התלמידים 
   הדחיפות.

 
שנתכנס שוב פעם  ראפת חמודה : חברים זמננו ארך ויש הרבה על מה לדון עוד , לכן אני מציע 

 במועד שנקבע בתאום בין כולנו , לבניית תכנית עבודה. 
 

ני מעוניין להעלות ולהזכיר שלוש נקודות  אלפני שאנחנו מסיימים , ברשותכם   אחמד גזאוי :
 חשובות : 
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נושא החינוך בלתי פורמלי בבתי ספר , אני לא אומר שאין  יש להוסיף לתכנית שלנו את   .א
 אך יש לחזק אותו . 

 עוד נקודה , האם קיים בכל בתי הספר יסודיים מעבדות?  .ב
שנים( עם אבני דרך )סטטוס שנתי לביצוע(   5תקופה של אני מציע תכנית רב שנתית )ל .ג

 ולהציב חזון איפה אנחנו רוצים להגיע ולהיות. 
 
 

 ראש העיר: אני לוקח לתשומת ליבי את כל הנקודות שהתייחסתם אליהם , מודה לכם על         
 שיתוף הפעולה לטובת העיר ככלל ומערך החינוך כפרט, בעזרת השם נעשה ונצליח.       

 
 

 18:30הדיון נסגר ב:         
 
 

  
 

  
         


